



FIA Karting - 2019 Presentation Dossier

28.02.2019



The FIA continues to develop its communication strategy with the publication of a complete presentation of its 2019 Karting Competitions for a wide audience. The richly illustrated 35-page digital document contains everything you need to know about karting, the exciting discipline that trains the greatest motorsport champions. It charts the 2019 FIA Karting season, the circuits, the categories and their winners.

A true showcase of high-level international karting, the FIA Karting 2019 presentation dossier is designed to help broaden the audience of a spectacular discipline. It can be widely shared by every enthusiast and professional partners as well as the mainstream media and the general public.

The FIA Karting presentation dossier for the 2019 season is available for download at this [link](#).

Dossier de Présentation FIA Karting 2019

La FIA continue à développer sa stratégie de communication avec la publication d'un dossier de présentation complet de ses Compétitions Karting 2019 à destination d'un large public. Au sommaire de ce document numérique de 35 pages richement illustrées, tout ce qu'il est bon de savoir sur le karting, cette discipline passionnante qui forme les plus grands champions du sport automobile : le déroulement de la saison FIA Karting 2019, les circuits, les catégories et leurs palmarès.

Véritable vitrine du karting international de haut niveau, le dossier de présentation FIA Karting 2019 est fait pour contribuer à l'élargissement de l'audience d'une discipline spectaculaire. Il peut en effet être largement partagé par tous les partenaires, passionnés et professionnels, ainsi que des médias généralistes et du grand public.

Le dossier de présentation de la saison FIA Karting 2019 est disponible en téléchargement à ce [lien](#).